
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 6.září 2007
Zápis ze zasedání
Zasláno od: pavelb
Datum zveřejnění: 12.11.2007 � 22:30:00

Zasedání číslo: 3

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín,  Ladislav Bulín, Pavel Babor, Zdeněk Rom, Jiří Vlk, Jaroslav
Bulín

Zasedání zastupitelstva obce Bílov zahájil starosta obce

Vážení,
ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji  3. zasedání
zastupitelstva obce Bílov v roce 2007, na kterém Vás všechny vítám. 

Je přítomno 7 členů zastupitelstva města z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu,
aby zasedání zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní ustavující zasedání  řídilo tímto programem:
1/ Zahájení 
2/ Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/ Informace o průběhu prodeje OÚ a stěhování
4/ Informace o cenové nabídce na opravu místní komunikace
5/ Údržba návsi
6/ Turnaj ve volejbale – Bílovská smeč
7/ Omezení ovcí
8/ Předvánoční setkání občanů
9/ Informace o čištění hřiště a pasportu dopravního značení
10/ Spolupráce s policií ČR
11/ Vydání turistických mincí nebo známek
12/ Renovace dětského hřiště
13/ Závora na cestu za jižní částí obce
14/ Schválení rozpočtového opatření
15/ Dotace na domovní čističky

1/ Žádám členy zastupitelstva obce o vyjádření:
Kdo souhlasí s navrženým programem? 7 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování? 0 hlasů
Považuji navržený program za schválený.

2/ Zapisovatelem dnešního jednání navrhuji Pavla Bulína. Doporučuji, aby za ověřovatele zápisu byli
zvoleni: Josef Slach a Ladislav Bulín.

http://www.bilovukralovic.cz 12.1.2021 � 21:12:28 - 1

http://www.bilovukralovic.cz
mailto:obec@bilovukralovic.cz


Kdo souhlasí s navrženými zapisovatelem a ověřovateli zápisu? 6 hlasů
Je někdo proti? 0 hlasů
Zdržel se hlasování 0 hlasů
Ověřovatelé zápisu a zapisovatel jsou schváleni.

3/ Starosta informoval přítomné o tom, že proběhl prodej OÚ Bílov, čp. 3. Do katastru nemovitostí byl
jako nový majitel zapsán pan Myron Yolkin , který také již na účet obce složil požadovanou cenu.
Kancelář je již téměř přestěhována, dokončují se stavební úpravy dveří do sauny, aby mohla být
kancelář zymykána. Je domluvena přeložka internetového připojení i el. přípojky do kapličky. Panu
Houdovi z Kralovic byla zadána výroba regálů pro knihy obecní knihovny. Celkově by mohlo být čp. 3
vyklizeno a uvolněno do konce září. Pan Yolkin je s tím srozuměn. Do té doby bude provedeno i
přepsání elektroměru a vodoměru. Zastupitelé vzali zprávu na vědomí bez připomínek.

4/ Dále starosta informoval o vypracování cenové nabídky firmou Silba na pravu místní komunikace
Bílov – Vysoká Libyně. Jedná se o celkovou částku téměř 460 000 Kč,-, z toho by podíl Bílova měl
činit 170 193,- Kč a podíl Vysoké Libyně 288266,- Kč. Poněvadž se jedná o takto vysokou částku
navrhl starosta zatím opravu neprovádět a pokusit se v příštím roce sehnat dotační titul . Přítomní s
tímto souhlasili.

5/ Starosta v dalším bodu nadhodil problém další údržby návsi. Prozatímní způsob sekání je sice pro
obec výhodný , protože nás nic nestojí, není však možné posekat trávu víckrát než dvakrát do roka.
Starosta proto navrhl zakoupení sekacího traktůrku. Rozvinula se diskuse k tomuto problému, ze
které vyplynulo, že by bylo výhodnější pokusit se s pomocí nějakého dotačního titulu zakoupit
skutečný malotraktor, který by byl schopen nejenom sekání. Cena jen sekacího zařízení je vyšší než
200000,- Kč, cena malotraktoru by byla kolem 600000,- Kč, bylo by s ním však možno vykonávat i
další práce na návsi, které se dosud dělají se soukromými traktory. Problémem se ukázalo i sehnat
člověka, který by byl ochoten každý týden náves sekat. Proto zastupitelstvo problém zatím odložilo s
tím, že se bude údržba návsi provádět jako dříve – Pavel Bulín dvakrát ročně a občané před svými
domy.

6/ Starosta informoval o turnaji ve volejbale, který proběhl již tradičně na konci prázdnin a požádal
zastupitelstvo o uvolnění částky 500,- Kč na ceny pro jeho účastníky. Zastupitelé částku odsouhlasili.

7/ Dále starosta s politováním řekl, že  očekávání, které dával do spásání návsi ovcemi, nebylo
naplněno. Přestože byl zakoupen el. ohradník kvůli snadnějšímu stěhování ovcí, není možné je
udržet na vymezeném místě, a protože se ani obyvatelé obce na ně nedívají moc příznivě, navrhl
jejich částečný odprodej. Zastupitelé s tím souhlasili a pověřili starostu jeho realizací.

8/ Dalším bodem bylo předvánoční setkání občanů. Zastupitelé se shodli, že bude uskutečněno v
prosinci a uvolnili na pohoštění částku 1000,- Kč.

9/ Starosta pak informoval, že pasport dopravního značení pro obec Bílov dosud Firma Značky Plzeň
a.s. nedodala, takže se bude muset projednávat na příštím zasedání. Stejně tak se dosud nepodařilo
přimět firmu Linhart, aby přijela vyčistit písek víceúčelového hřiště.Zastupitelé vzali obě informace na
vědomí.

10/ Dalším bodem byla smlouva o spolupráci s Policií ČR. Starosta byl pověřen ji podepsat.

11/ Dále starosta navrhl nechat si vyrobit turistické pamětní mince s Cestou slovanských bohů.
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Informoval o cenové relaci. Byl pak pověřen, aby jednal o jejich případném prodeji i v Klášteře Plasy
a v Mariánské Týnici. Na dalším zasedání by pak zastupitelé rozhodli o jejich případném vydání. Pan
Ladislav Bulín následně přišel s variantou dřevěných turistických známek.

12/ Dále starosta navrhl, aby obec zlikvidovala dosavadní dětské houpačky a hrazdy, které jsme
kdysi sami vyráběli, a zakoupila certifikované od oficiálního výrobce, protože se zpřísňují předpisy  a
mohlo by hrozit nebezpečí úrazu dětí. Přítomní s tím vyslovili souhlas, nové houpačky apod. by měly
být nainstalovány na jaře příštího roku.

13/ Pan Ladislav Bulín pak vyslovil přání a návrh pana Rovenského, aby obec namontovala závory
zabraňující vjezdu osobních automobilů na polní cestu za domy na jižní straně obce. Důvodem je
znemožnit zlodějům, kteří se v poslední době ve vsi několikrát objevili, zajíždět  s automobily za
zmíněné nemovitosti. Po kratší diskusi bylo rozhodnuto závory vyrobit a zabetonovat.

14/ Paní Romová pak požádala zastupitele o schválení rozpočtového opatření. Seznámila je s
nutnými změnami v rozpočtu a zastupitelé nové rozpočtové opatření bez připomínek schválili.

15/ V posledním bodu jednání navrhl starosta, aby všichni přemýšleli o využití peněz získaných
prodejem čp. 3 na dotace na domovní čističky. Pokud by se podařilo díky této dotaci, aby si
obyvatelé obce postavili do stávajících žump a septiků domovní čističky, vyřešila by se tím
způsobem problematika odpadních vod – levněji a bez rozkopaných silnic. Zastupitelé s myšlenkou
spíše souhlasili, ale jedná se o dlouhodobější akci., která bude případně rozhodnuta a realizována až
později.

3. usnesení zastupitelstva  obce Bílov ze dne 6.9. 2007
18/ 07 – zastupitelé berou na vědomí informaci o prodeji a stěhování Obecního úřadu Bílov z čp. 3
do čp. 39. Změna adresy bude oznámena na katastrálním úřadě v Kralovicích.
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

19/ 07 – zastupitelé berou na vědomí cenovou kalkulaci na opravu místní komunikace a odkládají
opravu této komunikace na příští rok
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

20/ 07 – zastupitelé odkládají koupi traktoru na sekání trávy na návsi
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

21/ 07 – zastupitelé uvolňují částku 500,- Kč na nákup cen na volejbalový turnaj 
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

22/ 07 – zastupitelé souhlasí s omezením počtu koz a ovcí a pověřují odprodejem starostu 
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

23/ 07 – zastupitelé uvolňují částku 1000,- Kč na předvánoční posezení
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

24/ 07 – zastupitelé berou na vědomí informaci o realizaci pasportu dopravního značení pro obec
Bílov i informaci o přečištění písku na hřišti
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti
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25/ 07 – zastupitelé souhlasí s podpisem smlouvy o spolupráci s Policií ČR
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

26/ 07 – Zastupitelé berou na vědomí informace o vydání turistických pamětních známek a mincí a
pověřují starostu získáním dalších informací
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

27/ O7 – Zastupitelé souhlasí s renovací dětského hřiště – houpačky apod. – na jaře 2008
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

28/ 07 – Zastupitelé souhlasí s instalací závor na cestu za domy na jižní části obce
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

29/ 07 – zastupitelé schvalují rozpočtové opatření přednesené p. Romovou
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

30/ 07 – zastupitelé berou na vědomí úvahu o dotace na vybudování domovních čističek v obci.
Pro 7, 0 se zdržel, 0 proti

Zapsal: Pavel Bulín
Ověřovatelé zápisu: Josef Slach, Ladislav Bulín
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